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写作，策展及创意 Writing, Curation, and Creative Direction：
黄炳豪 Wong Binghao (Bing)

艺术家 Artists：
李姜承（Kang Seung Lee），丹·李（Dan Lie），桑德拉·穆金加（Sandra Mujinga），潘

光远（Ren Light Pan）， 王伊芙苓韬程（Evelyn Taocheng Wang），王水（WangShui）

主歌

我们的眼神中带着轻蔑，感到新鲜又刺激，但一番情绪宣泄后，我们成为了挚友。本来就没

什么真正值得较真或真正无关痛痒~ 选择是一种社交失礼……呃！表皮的绒毛触感蠕动至

细微末端。心脏健康是心房恨意的帮凶。不像磁性相吸是永恒定律。表相与情境会像厨房台

面上的牛油果般迅速腐坏。莱特拉达（Rei Terada）提出表型质询可轻易升华为具有暗示性

的“姿态（stances）”元层面。美好事物总要以糟糕事物调味，甚至主动寻求这种必要，

就像蚂蚁爬过潮湿的混合香薰。

过长的法式袖口在空中飘动，护照被遗忘在飞机上，免费酒水，车牌上的天使号码。我尝到

了未经计划的信念带来的兴奋与刺痛，但我们所有人在一起时，却像把过多的花茎塞进酒瓶

紧抿的瓶口。

友谊手链上的珠子太小，拍不出好照片，老旧文具店的怀旧感，早已没有足够的疗愈弹性，

无法再转移注意或弥补缺憾。从什么时候开始，青春已不再足够？？那种傲慢再也无法抵消

成长小说里的责难与批评。引用莉莲娜·多加诺娃（Liliana Doganova）金融贴现的政治技术

研究中的一句话：“[我们中]谁能负担起展望未来？”——来为事物、时间与人定价，或嘲弄

他们的价值……换句话说，成为一位“投资者”。

副歌：嵌入故事

爱情为金钱陷入痴狂。忽冷忽热的卖腐异性恋者，轻浮地向名利、性欲与权力“开放关系”……

他们即真正的反派——某个可能将“完美大腿缝”奉为圭臬的邪恶三位一体。翻盖手机昨晚

坠毁！！！^.^ 横屏转为竖屏——另一种秩序。像一面高挂的自拍镜，只有女模特们够得着

~ 哑光车漆“砰然摔门”板岩灰色。体重指数计算器。门槛。抱团。站队。守护你的平静。



向敌蜜鼻祖艾丝黛拉学习花式上嫁！罚你去队尾呆着！谢绝粉丝……此处精致女孩专属。容

貌焦虑。限时供应。拒绝脱敏训练买不到心安。

回归生活本质。感受雨落在皮肤上～ 洗澡时掉睫毛正常吗？？网友教我：喝菠菜水+吃毛

豆+开橙色布加迪。喔，别忘了催吐把胶囊壳排出来……怀旧的 1996年杂志宣传片：“我

的人生到底该怎么过啊！”撕掉完美表皮，里面一团糟。

人工智能赶不上你的贪婪。千禧一代如何反击你的深度造假？艾希莉·辛普森（Ashlee
Simpson）的第二张专辑《I Am Me》。毒物往往被当作解药服下。

你最接近“纯真”的方式，就是拥有下一个 Labubu，但娃娃们知道，附灵的菲比精灵永远

不会离开你！！！像塑料兰花般永生不灭。

毒鸡汤尾声（算法推荐）

默默提升～在孤独中成长～我失去了一个男人但我获得了内心的安宁～今天有人关心你

吗？正是如此。所以继续专注于你自己～别生气。别报复。要变好。变得更好～我会在必要

时断掉桥梁。不再取悦于他人～做一个有价值的人，而不是随时待命的人～永远别让那些看

不见你价值的人让你忘了自己的价值～人们议论你是因为他们已经失去了与你对话的资

格～我不苛求，不代表我该接受最低标准～那些真正想留在你生命中的人总会找到方法留

下～道歉也无法重新打开因冒犯而关上的门～你不要太入戏了。以其人之道，还治其人之身：

敷衍、冷淡、适可而止～为了我内心的平静：我删除，屏蔽，拉黑，离开，无视～我不觉得

有什么好争的是因为 A. 你无法成为我，B. 我也不想成为你。

Siri，播放 Vitamin C的《毕业（永远的朋友）》…
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Verse 1

The contempt in our glares felt new and bracing, but after some emotional bloodletting,
we became Fast Friends. Nothing is ever that serious or superficial~ Choice is such a
faux pas... ew! Epidermal plush vibe carries peristaltically to microvilli touch. Heart health
is accomplice to atrial hate. Unlike magnetism is 4EVA. Surfaces and scenes can sour
and storm quickly, like an open avocado on a kitchen countertop. Rei Terada avers that
phenotypical interpellations can easily be substituted to a suggestive meta level of
“stances.” Something Good is sweetened by Something Bad, even seeks it out as
requirement, like ants crawling over wet potpourri.

The flutter of a French cuff too long for its wrist, passports forgotten on a plane, free
shots, angel numbers on a bumper plate. I learned the thrill and sting of convictions
unplanned, but all of us together felt like driving one too many flower stems through the
curt lips of a wine bottle.

The beads on our friendship bracelets are too small to photograph well, and the nostalgia
of stationery shops stuck in the past don’t have enough therapeutic give, no longer
distract and compensate. When did youth stop being enough?? That kind of hubris no
longer defrays the censure and criticism of a bildungsroman. Parlaying Liliana Doganova
in her study of the political technology of financial discounting: “who [among us] can
afford to look to the future?” to decide or deride the value of things, time, and people… in
other words, to be an Investor.



Embedded Story cosplaying as Chorus

Love is limerent for Money. On-again off-again queerbaiting breeders fickly opening their
‘partnership’ to Fame, Sex, & Power…i.e. the REAL baddies, an unholy trinity who would
likely counsel that Thigh gap personified is an admirable ambition. petalled flip phone fell
through last night!!!^.^ Horizontal to vertical – Another kind of order. Like a selfie mirror
so high up, only model girlies can reach it~ Matte cars in the shade of
Slam-The-Door-SHUT Slate. BMI calculator. Gatekeep. Close ranks. Phalanx. Protect
Your Peace. Learn from Estella, the OG frenemy, & get creative with hypergamy! You are
BANISHED to the back of the line! Thanks for being a fan… but this is a DOLLS-ONLY
section. Beauty by Dysphoria. For a limited time only. Rejection therapy can’t buy your
serenity.

Back to basics: LIVE. Feel the rain on your skin~ Am I losing eyelashes in the shower??
According to Internet remedies, I gotta drink spinach water, eat edamame, and drive an
orange Bugatti. Oh, and remember to pump my stomach for capsule shells… Staticky
1996 magazine promotional video: Please tell me what to do with my Life!?! Peel away
the perfection of skin and see skein.

AI can’t match your cupidity. The millennial comeback to your deepfakes? “I Am Me” –
the sophomore album by Ashlee Simpson. Poison is commonly administered as its own
antidote.

The closest you’ll get to befriending Purity is your next Labubu, but The Dolls know that
haunted Furbys will never leave you!!! Resilient like plastic orchids.

Toxic Positivity Outro (Algorithmically sourced)

level up in private ~ grow in solitude ~ i lost a man but i won my peace ~ who checked on
you today? exactly. so just keep focusing on yourself ~ don’t get mad. don’t get even. do
better. much better ~ i burn bridges as needed. i’m no longer a people pleaser ~ be
valuable, not available ~ never let a person who didn’t see your value make you forget
your worth ~ people talk about you because they lost the privilege to talk to you ~ just
because i don’t require much doesn’t mean i deserve the bare minimum ~ the people
who want to stay in your life always find a way ~ disrespect can permanently shut doors



that apologies can never reopen ~ stop overplaying your role. deal with people how they
deal with u : hardly, barely, accordingly ~ for my peace: i delete, i block, i disown, i leave,
i ignore ~ i don’t believe in competition because A. you can’t be me, and B. i don’t wanna
be you ~

Siri play “Graduation (Friends Forever)” by Vitamin C…


